Сопровождение к десятинам:                              10.26.25.  Sunday 12:00 P.М.
An accompaniment to tithes:

Бог не человек, чтоб Ему лгать, и не сын человеческий, чтоб Ему изменяться. Он ли скажет и не сделает? будет говорить и не исполнит? (Чис.23:19).

"God is not a man, that He should lie, Nor a son of man, that He should repent. Has He said, and will He not do? Or has He spoken, and will He not make it good? (Numbers 23:19).

Для того, чтобы не уравнивать титул Сына Человеческого со всеми остальными человеками, нам необходимо всегда помнить и иметь в виду: Каким образом, Сын Божий, как Сын Человеческий отличался от других человеков?

Further, in order not to equalize the title of the Son of Man with all other people, we must always remember and bear in mind: How did the Son of God differ from other people?

Во-первых – Сын Человеческий коренным образом отличался от всех человеков Своим происхождением:

Firstly, the Son of Man was fundamentally different from all people in His origin:

Иисус сказал Иудеям: вы от нижних, Я от вышних; вы от мира сего, Я не от сего мира (Ин.8:23).

And He said to them, "You are from beneath; I am from above. You are of this world; I am not of this world. (John 8:23).

Из этого следует: что Сын Человеческий, в отличии от всех человеков, был тем Семенем жены, Которое призвано было поразить древнего змея в голову.

It follows from this: that the Son of Man, unlike all people, was that Seed of the woman Which was called to strike the ancient serpent in the head.

Таким образом, все человеки происходили от семени мужа. В то время, как Сын Человеческий произошёл от Семени Жены.

Thus, all humans descended from the seed of the man. While the Son of Man came from the Seed of the Wife.

Во-вторых – Сын Человеческий в отличии от всех человеков был Творцом человеков, в то время, как все человеки являлись творением Его рук.

Secondly - the Son of Man, unlike all people, was the Creator of people, while all people were the creation of His hands.

Все чрез Него начало быть, и без Него ничто не начало быть, что начало быть (Ин.1:3).

All things were made through Him, and without Him nothing was made that was made. (John 1:3).

В-третьих – в отличии от всех человеков, Сын Человеческий не сделал никакого греха, и не было лести в устах Его:

Thirdly - unlike all people, the Son of Man did not commit any sin, and there was no flattery in His mouth:

Он не сделал никакого греха, и не было лести в устах Его. Будучи злословим, Он не злословил взаимно; страдая, не угрожал, но предавал то Судии Праведному (1.Пет.2:22-23).

"Who committed no sin, nor was deceit found in His mouth"; who, when He was reviled, did not revile in return; when He suffered, He did not threaten, but committed Himself to Him who judges righteously. (1 Peter 2:22-23).

В-четвёртых – никто из человеков, в отличии от Сына Человеческого не обладает пищей, пребывающей в жизнь вечную:

Fourth, none of the people, unlike the Son of Man, has food that abides in eternal life:

Старайтесь не о пище тленной, но о пище, пребывающей в жизнь вечную, которую даст вам Сын Человеческий, ибо на Нем положил печать Свою Отец, Бог (Ин.6:27).

Do not labor for the food which perishes, but for the food which endures to everlasting life, which the Son of Man will give you, because God the Father has set His seal on Him. (John 6:27).

В-пятых – Сын Человеческий в отличии от всех людей является Царём царствующих и Господом господствующих:

Fifth, the Son of Man, unlike all people, is the King of kings and the Lord of lords:

На одежде и на бедре Его написано имя: "Царь царей и Господь господствующих". (Откр.19:16)

And He has on His robe and on His thigh a name written: King of kings and Lord of lords. (Revelation 19:16).

В-шестых – Сын Человеческий, в отличии от всех людей обладает властью воздавать каждому человеку по делам его:

Sixth, the Son of Man, unlike all people, has the power to give to every person according to his deeds:

Ибо приидет Сын Человеческий во славе Отца Своего с Ангелами Своими и тогда воздаст каждому по делам его (Мф.16:27).

For the Son of Man will come in the glory of His Father with His angels, and then He will reward each according to his works. (Matthew 16:27).

В-седьмых – никто из человеков не восходил на небо, как только сшедший с небес Сын Человеческий:

Seventh, none of the people ascended to heaven as soon as the Son of Man descended from heaven:

Никто не восходил на небо, как только сшедший с небес Сын Человеческий, сущий на небесах (Ин.3:13).

No one has ascended to heaven but He who came down from heaven, that is, the Son of Man who is in heaven. (John 3:13).
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